
 

 
 

12. december 2007 
 

 
I medfør af § 36 stk. 1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Landsstyret: 
 
Spørgsmål til Landsstyret: 
 
1. Hvilke grønlandske uddannelsers studieordninger er blevet evalueret siden oprettelsen 
heraf? Hvilke studieordninger er efter evaluering blevet revideret? Hvilke grønlandske 
uddannelser er ikke blevet evalueret siden oprettelse heraf? 
 
2. Hvor mange af lærerne, der bedes her set bort fra Atuarfitsialak, er ufaglærte, i forhold til 
antallet af undervisere på de enkelte grønlandske læreanstalter? Her ønskes også redegjort 
for antallet af ufaglært personel i de lokale Piareersarfiit.  
 
Der ønskes i Landsstyrets svar inddraget alle de hjemmehørende uddannelser, herunder 
Atuarfitsialak, Piareersarfiit, de forberedende uddannelser, de videregående uddannelser 
m.v. Endvidere ønsker jeg, at Landsstyrets redegørelser indeholder faktuelle tal.    
(Landstingsmedlem Marie Fleischer, Demokraterne) 
 
Begrundelse 
Vi har i Grønland gennem årene haft en række uddannelser, som alle i mere eller i mindre omfang 
har bevirket, at mange af vores unge får sig en kompetencegivende uddannelse. Uddannelse, der jo 
er vejen frem for et selvstændigt land.  
 
Nogen gange må man dog lige stoppe op og evaluere de ting man har igangsat. Hvor trykker skoen? 
Hvad er det der trykker, og hvordan får vi det væk? 
 
På baggrund heraf stiller jeg ovenstående spørgsmål, og skal anmode Landsstyret om at besvare 
spørgsmålene inden ti arbejdsdage fra modtagelsen. 
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